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Z Á P I S 
 22. schůze Rady města Soběslavi,  

která se konala 29. září 2015 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města  

 
Přítomni:  Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 
 

 Jednání 22. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po 
uvítání všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého 
programu jednání. 
 
Rada města schválila tento program jednání: 

1. Rozpracování usnesení z 5. zasedání ZM 
2. Rekonstrukce sportovní haly – 2. etapa, zázemí (2016) 
3. ZTV Svákov 
4. Stanovy TJ Spartak Soběslav - informace 
5. Rozsvěcení vánočního stromu s Rádiem Blaník 
6. Pozemky, smlouvy 
7. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého - 21. jednání RM ze dne 15. 9. 
2015 žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Petr Valeš a 
MUDr. Lubomír Kříž.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 
 

1.  Rozpracování usnesení z 5. zasedání ZM 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh odpovědnosti za plnění jednotlivých usnesení z 5. zasedání ZM, které se 
konalo dne 23. 9. 2015.  
Odpověď na požadavek Ing. M. Kákony na sdělení připomínek k zaslaným návrhům na 
rozšíření programu ZM zašle tajemník MěÚ Soběslav  Ing. R. Bryll.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/227/2015.  

2.  Rekonstrukce sportovní haly – 2. etapa, úprava zázemí (2016) 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Studie rekonstrukce sportovní haly – 2. etapa 
Předložena studie rekonstrukce sportovní haly – 2. etapa zpracovaná Ing. M. Pantoflíčkem – 
Projektové práce Soběslav (viz příloha). Studie byla projednána ve sportovní komisi RM. 
V rámci diskuse se RM shodla na souhlasu realizace  dle předložené studie a pokračování na 
projektových přípravách. Na začátku příštího jednání RM se uskuteční prohlídka sportovní 
haly. Dále bude předložen kompletní seznam financování rekonstrukce sportovní haly.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/228/2015.  
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3.  ZTV Svákov 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Cenové nabídky zpracování projektových prací ZTV Svákov 
Předložena informace o vydání územního rozhodnutí OVRR MěÚ Soběslav o umístění stavby 
„Komunikace a inženýrské sítě pro RD u sídl. Svákov – 2. etapa, Soběslav“ dne 10. 9. 2015.  
V souvislosti s pokračující přípravou území předloženy cenové nabídky Ing. Jiřího Lagnera, 
Soběslav, a pana Pavla Mráze, projekce VHS + ZTI Tábor, na zpracování projektové 
dokumentace pro stavební povolení a provedení stavby ZTV a infrastruktury pro výše 
uvedenou stavbu (viz příloha).  
RM souhlasila s uzavřením smluv o dílo na zpracování PD dle předložených nabídek. 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/229/2015 a 22/230/2015.  

4.  Stanovy TJ Spartak Soběslav - informace 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města  
Předložena informace o přípravě nových stanov TJ Spartak Soběslav ve spolupráci 
s předsedou TJ Spartak Soběslav Mgr. P. Lintnerem, místopředsedou p. Vl. Hanzalem a 
právničkou města JUDr. Bc. I. Hartlovou. Po dokončení budou stanovy zaslány členům RM. 
Následně dojde k jejich  předložení valné hromadě TJ Spartak Soběslav, pravděpodobně 
v listopadu 2015. Dle nových stanov bude mít město, jako vlastník sportovišť, možnost 
nominovat čtyři své zástupce na valnou hromadu a dále v sedmičlenném výkonném výboru 
bude mít 2 členy. TJ Spartak Soběslav připravuje výběrové řízení na nového správce areálu 
z důvodu odchodu p. Vl. Hanzala do starobního důchodu začátkem příštího roku.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/231/2015.  

5.  Rozsvěcení vánočního stromu s Rádiem Blaník 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
V návaznosti na minulé jednání RM předložen návrh účinkujících v rámci rozsvícení 
vánočního stromu s Rádiem Blaník dne 1. 12. 2015. Účinkujícími budou zpěvák Josef Vágner 
a kouzelník Pavel Kožíšek za cenu 30 000 Kč. Smlouva bude předložena na některém 
z dalších jednání RM.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/232/2015.  

6.  Pozemky, smlouvy 
Domov důchodců Dobrá voda – smlouva o spoluúčasti na úhradě nákladů (Eduard 
Lenc) 
Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ Soběslav 
Příloha: SZO/2/2015 
Předložen návrh smlouvy o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených s pobytem pana E. 
Lence v DD Dobrá Voda u Českých Budějovic. Celkové měsíční náklady na pobyt činí 
9 300,- Kč. Nedoplatek od 25. 5. 2015 (datum umístění E. Lence v zařízení) do 1. 10. 2015 ve 
výši 8 178,- Kč a následně měsíční nedoplatek ve výši 1 742,- Kč bude hradit město, které 
vykonává vůči E. Lencovi funkci veřejného opatrovníka. 
Předložena informace o opatrovnictví vykonávaném městem vůči dalším osobám.   
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/233/2015.  
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7.  Různé 
Umístění pamětní desky spisovatele p. Miroslava Krejči (autor knihy o strašidlu 
Doudlu) 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Informoval o jednání s paní Renatou Jelenovou ve věci umístění pamětní desky spisovatele p. 
Krejči na kameni u horní studánky na Svákově v Soběslavi. Kámen umístí na Svákov SMS, s. 
r. o., pamětní desku dodá paní Jelenová.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/234/2015.  
 
Místní akční plán vzdělávání  pro ORP Soběslav 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města a Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 
Příloha: Zápis z jednání MAS Lužnice a ředitelů školských zařízení ze dne 10. 9. 2015  
Předložena informace o jednání ředitelů školských zařízení na ORP Soběslav a MAS Lužnice, 
které se konalo dne 10. 9. 2015 na MěÚ Soběslav. Předmětem jednání bylo vytvoření 
Místního akčního plánu vzdělávání pro ORP Soběslav, jehož prostřednictvím bude možné 
podpořit získávání finančních prostředků z dotačních titulů EU (viz příloha). 
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 22/235/2015.  

Soběslavské slavnosti 19. 9. 2015  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Vyjádřil poděkování řediteli KDMS Mgr. Petru Valešovi a dalším pracovníkům kulturního 
domu za velmi dobré organizační a technické zabezpečení letošních Soběslavských slavností, 
které se uskutečnily v sobotu 19. 9. 2015. K poděkování se připojili všichni členové RM.  

MVE Valcha 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložena informace o kolaudaci MVE Valcha realizované firmou PANATELA, s. r. o., 
Veselí nad Lužnicí. Firma má dále zájem vykoupit pozemky v okolí MVE s cílem jejich 
využití pro veřejnost. Po zpracování studie tohoto záměru se RM k záležitosti vrátí.  
 
 
 
 
 
 
Jednání RM skončilo v 15.30 hodin.  
 
 
 
 


